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              REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA FUŽINE 

                      Općinski načelnik 

 

KLASA: 900-01/20-01/10 

URBROJ: 2112/03-02-20-19 

Fužine, 09.12.2020. 

 

ZAPISNIK  

sa 5. sjednice Koordinacije načelnika i gradonačelnika JLS Gorskog kotara 

održane 09. prosinca 2020. sa početkom u 11,00 sati 

 

 

 

Sjednici prisustvuju:  

- Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica 

- Kristijan Rajšel, graodnačelnik Grada Čabar 

- David Bregovac, načelnik Općine Fužine 

- Renata Brajdić, Pročelnica JUO Općine Brod Moravice 

- Damir Grgurić, načenik Općine Skrad  

- Josip Brozović, načelnik Općine Mrkopalj 

 

 

 

 

Odsutni:  

- Dražen Mufić, gradonačelnik Grada Vrbovsko 

- Mišel Šćuka, načelnik Općine Ravna Gora 

- Toni Štimac, načelnik Općine Lokve 

 

 

Sjednici prisustvuju:  

- Predstavnici medija: Radio Gorski kotar, Radio Rijeka i Novi list 

 

 

Predsjedavajući Koordinacije, David Bregovac otvara sjednicu te predlaže sljedeći dnevni 

red:  

 

Dnevni red: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Koorodinacije načelnika i gradonačelnika JLS 
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Gorskog kotara 

2. Problematika radiologa u Domu zdravlja Delnice 

 

Gradonačelnik Knežević traži da se u dnevni red doda točka vezana uz Akcijski plan brdsko-

planinskih područja, koji niti dvije godine nakon donošenja Zakona nije realiziran.  

Predsjedavajući konstatira da je predloženi dnevni red sa predloženom točkom  jednoglasno 

prihvaćen te glasi:  

1. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Koorodinacije načelnika i gradonačelnika JLS 

Gorskog kotara 

2. Problematika radiologa u Domu zdravlja Delnice 

3. Donošenje Akcijskog plana brdsko-planinskih područja, traženje sastanka sa 

Ministricom Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU 

 

Točka 1. 

Predsjedavajući Koordinacije daje Zapisnik sa 4. sjednice Koorodinacije načelnika i 

gradonačelnika JLS Gorskog kotara na glasanje. 

 

 Jednoglasno je prihvaćen zapisnik sa 4. sjednice Koorodinacije načelnika i 

gradonačelnika JLS Gorskog kotara.  

 

 

Točka 2.  

Na prijedlog gradonačelnika Grada Delnica, gosp. Kneževića, za ovu sjednicu Koordinacije 

uvršena je točka dnevnog reda – problematika radiologa u Domu zdravlja Delnice.  

 

Predsjedavajući se zahvaljuje Pročelnici Malatestinić na dolasku na sjednicu Koordinacije, te 

navodi kako je već u nekoliko navrata skrenuta pažnja na problematik radiologa u Domu 

zdravlja u Delnicama. Obzirom da je ova točka dnevnog reda uvrštena na inicijativu 

gradonačelnika Kneževića, predsjedavajući mu prepušta riječ.  

 

Gradonačelnik Knežević  se zahvalio pročelnici Malatestinić, te istaknuo kako je već od ranije 

poznato da će dr. Svetličić otići u mirovinu, te je u dogovoru sa gđom. Pavić, inače 

doktoricom opće prakse organiziran sastanak sa tadašnjim ravnateljem NZJZ, gosp. Ritošom, 

da se dr. Pavić uputi na specijalizaciju iz radiologije. Činjenica je da je Gorskom kotaru 

radiolog i više nego potreban, a opremu svu već imamo. Specijalizacija gđe. Pavić je u tijeku, 

ali se neće preklopiti sa odlaskom gđe. Svetličić, te je inicirao da se organizira rad radiologa u 

Delnicama barem dva puta mjesečno uz neko sufinanciranje JLS Gorskog kotara, jer je to 

naša dužnost, da vodimo brigu o našim stanovnicima. 

 

Pročelnica Malatestinić konstantira da je specijalizacija dr. Pavić Mamula u tijeku, kao što je 

to gradonačelnik Knežević ranije i naveo. Također, dr. Svetličić je u mirovinu otišla sa 

31.08.2020., no na ugovor o djelu radi do kraja godine. Za iduću godinu planira se da ostali 

radiolozi se izmjenjuju, a paralelno su započete pripreme za telemedicinsko očitavanje. Bitno 

je da je uređaj na lokaciji, a nalazi se očitavaju na lokacijama gdje se nalaze radiolozi. 
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Također, dr. Pavić Mamula  sa specijalizacijom završava 2022. godine, te je potrebno 

premostiti idućih godinu i pol. Ravnateljstvo je svjesno važnosti i potrebe radiologa u 

Delnicama.  

 

Gradonačelnik Raješ navodi da bi trebalo ponovno pokrenuti temu koju smo imali prije 

nekoliko godina, a to su doktori obiteljske medicine. Postoji deficit doktora obiteljske 

medicine, ne samo u Gorskom kotaru. U Čabru rade i umirovljenici i neurokirug i to je 

nezadovoljavajuće. Potrebni su nam mladi ljudi koji bi radili u našem kraju, a njima treba 

ponuditi bolje uvjete za rad i pogodnosti, a za to je potrebna viša istanca. Potrebno ih je 

motivirati za dolazak i rad u Gorskom kotaru. I to je jedna od tema Akcijskog plana.  

 

Načelnik Bregovac navodi da je na razini države potrebno donijeti strategiju zanimanja koji 

su nam potrebni. Država nije prepoznala problematiku, dostavljen je gotov prijedlog 

Akcijskog plana, isti nije uvršten, te po njemu ništa nije napravljeno. Za brdsko-planinska 

područja osigurano je 117.000.000,00 kn, za 100 JLS.  

 

Gradonačelnik Knežević konstatira da je Gorski kotar diskriminiran, navodi kako nema ništa 

protiv pomoći za ostale djelove Hrvatske, ali ako je itko degradinira onda su to stanovnici 

Gorskog kotara, jer nas je očito toliko malo da smo nebitni i u onom efektu prosvjeda i naši 

glasovi su nebitni jer neće ništa promijeniti ni na kojoj razini.  

Smatra da je najbitnije kvalitetno stipendiranje kadrova koji su nama potrebni, da odgojimo 

mlade stručnjake koji će ugovorima biti vezani za godine prebivališta i rada na području 

Gorskog kotara, a onda će možda i oformiti obitelj i ostati ovdje da bi mogli raditi onaj posao 

za koji su se školovali.  

 

Pročelnica JUO Općine Brod Moravice Brajdić iznijela je mišljenje da bi zajedničkim 

stipendiranjem kadrova potrebnih za Gorski kotar mogli kvalitetno školovati mlade ljude. 

Potrebno ih je potaknuti i motivirati da se školuju i ostanu raditi i živjeti u Gorskom kotaru. 

Dug je to put, ali jednom moramo krenuti.  

 

Općina Fužine upravo je podijelila 17 stipendija, od toga 6 studentskih, dvije iz medicinske 

struke. Također, tražili smo od privrednika sa područja Općine Fužine da nam dostave svoje 

potrebe, kako bi stipendirali upravo ona zanimanja koja su nam potrebna, no niti jednu 

povratnu informaciju nismo dobili. Ali zajedničkim snagama pokrenuli smo novi stari smjer u 

srednjoj školi Delnice – šumarski tehničar. I to je kadar koji je našem području potreban.  

 

Gradonačelnik Rajšel smatra da stipendiranje neće riješiti problem, mi trenutno imamo 

desetak doktora koji su odselili. Za naše sredine potrebna je motivacija da dođu raditi, jer 

budimo realni, žašto bi je neki doktor došao u svoje rodno mjesto raditi za par tisuća kuna, 

kada u Europi može zaraditi  tri puta veći iznos. Potrebno je financijski motivirati ih da idu u 

ruralna brdsko-planinska područja. Nije to ništa novo, takav sistem već dugi niz godina imaju 

i Austrija i Švicarska itd. Država to mora riješiti nekom Nacionalnom politikom, jer mi sami 

to ne možemo riješiti.  

 

Pročelnica Malatestinić konstatira da je na nacionalnoj razini donesena obaveza države da 

mora osigurati financijska sredstva za sve specijalizacije koje sada kreću. Također, veoma je 

važno raporediti kadrove tamo gdje su potrebni, pa se nadam da idemo u tom smjeru. A 

činjenica da će država preuzeti financiranje specijalizacija je također veoma važno.  

 

Načelnik Grgurić smatra da bi Gorani trebali osnovati fondaciju za financiranje, odnosno 
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stipendiranje potrebnih kadrova. Nekada su i firme stipendirale svoje ljude, a sada niti bogate 

Hrvatske šume ne stipendiranju nikoga. Volio bi da se svi skupa dogovorimo o osnujemo 

jednu fondaciju i stipendiramo samo ona zaista potrebna zanimanja.  

 

Načelnik Brozović u potpunosti pozdravlja inicijativu zajendičkog stipendiranja, no navodi 

kako nam u velikoj mjeri nedostaje stukovnih radnika, dimnjačara, stolara. Smatra da se 

moramo viš okrenuti prema Zagrebu i tražiti pomoć, jer samo ne možemo mnogo.  

 

Nakon daljnje rasprave donesen je sljedeći  

 

ZAKLJUČAK 

 

Organizirati sjednicu i pokušati Sporazumom dogovoriti mogućnost stipendiranja  potrebnih 

kadrova za Gorski kotar 

 

 

Točka 3. 

 

Predsjedavajući iznosi da je treća točka dnevnog reda Donošenje Akcijskog plana brdsko-

planinskih područja, traženje sastanka sa Ministricom Ministarstva regionalnog razvoja i 

fondova EU.  

Nakon daljnje rasprave, donesen je sljedeći  

Zaključak: 

 

Zadužuje se predsjedavajući da u što kraćem roku organizira sastanak sa Ministricom 

Ministartva regionalnog razvoja i fondova EU na temu donošenja Akcijskog plana brdsko-

planinskog područja.  

 

 

Sjednica Koordinacije završena u 11:55 sati.  

 

 

           Sastavila:          Predsjedavajući 

   Maja Starčević, v.r.               David Bregovac, v.r. 

 

 

 
 

 

 

 

 
 


